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Protokol o zasedání disciplinární komise Právnické fakulty Univerzity Karlovy 

 

Věc: projednání disciplinárního přestupku – XXXXXXXXXXXXXX a XXXXXXXXXXXXXXX 

Čas konání: 5. 2. 2021 od 10.35 do 10.45 hod.  

Místo konání: Právnická fakulta Univerzity Karlovy, místnost č. 117 

Přítomní členové disciplinární komise: doc. JUDr. Helena Prášková, CSc. (předsedkyně komise), 

JUDr. Vladimír Pelc, Ph.D., JUDr. Karolína Žákovská, Ph.D., Pavel Linzer, Jolana Ordeltová, Petr 

Gangur. Přítomny studentky podezřelé ze spáchání disciplinárních přestupků: XXXXXXXXXXXXX 

XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX. 

Předsedkyně komise zahájila jednání disciplinární komise ve věci disciplinárních přestupků studentek 

XXXXXXXXXXXXXXX a XXXXXXXXXXXXXXX, přečetla návrh pana děkana na projednání 

jejich disciplinárního přestupku ze dne 19. 1. 2021, poučila přítomné studentky o jejich právech a 

dotázala se jich, zda se seznámil s návrhem děkana na projednání jejich disciplinárních přestupků 

ze dne 19. 1. 2021 a podnětem ze dne 6. 1. 2021. Studentky potvrdily, že se s návrhem a podnětem na 

zahájení disciplinárního řízení seznámily. 

Poté předsedkyně disciplinární komise představila důkazní materiál, který byl disciplinární komisi 

poskytnut po návrhu na projednání disciplinárního přestupku: zadání a řešení klauzurních prací 

studentek XXXXXXXXXXXXXX a XXXXXXXXXXXXXXX, podnět k podání návrhu na projednání 

disciplinárních přestupků ze dne 6. 1. 2021. 

Předsedkyně disciplinární komise vyzvala studentku XXXXXXXXXXXXXX, aby se vyjádřila 

k návrhu pana děkana: 

XXXXXXXXXXXXX: Je mi velice líto té situace, ke spolupráci mezi mnou a kolegyní došlo. Podlehly 

jsme stresu v tom termínu. Já jsem se hodně učila na první prezenční termín a neuspěla jsem v něm. 

Poté, co bylo oznámeno, že nebudou použity příklady ze sbírky a že je zvýšena hranice pro úspěšné 

absolvování jsme byly velmi stresované. Lituji toho, není to chování, které je mi vlastní, ničeho jsem se 

takového v minulosti nedopustila. Jsem jinak řádnou studentkou, studuji i pedagogickou fakultu. Byla 

to ojedinělá záležitost, kde jsem podlehla těm okolnostem ztížených podmínek klauzurní práce. 

Přiznávám, že jsme spolupracovaly a velice mě to mrzí. Uvědomuji si, co jsem udělala. Rozhodně to 

nebudu opakovat. 

Předsedkyně disciplinární komise vyzvala studentku XXXXXXXXXXXX aby se vyjádřila k návrhu 

pana děkana: 

XXXXXXXXXXXXXXX: Já bych se k tomu chtěla přiznat, že ta komunikace tam proběhla. Je to 

nepřípustné jednání. Nebude se to opakovat. Už jenom kvůli tomu, že probíhá disciplinární řízení, jsme 

týden nespaly, a velmi toho obě litujeme. 

Studentky nemají námitky proti protokolaci. 
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Praha, 5. 2. 2021        Praha, 5. 2. 2021   Praha, 5. 2. 2021 

 

 

 _________________________       __________________________      ________________________ 

doc. JUDr. Helena Prášková, CSc.   JUDr. Vladimír Pelc, Ph.D.          JUDr. Karolína Žákovská, Ph.D. 

 

Praha, 5. 2. 2021   Praha, 5. 2. 2021          Praha, 5. 2. 2021 

 

 

_________________________  ____________________         ____________________ 

Pavel Linzer        Jolana Ordeltová          Petr Gangur 

 

Praha, 5. 2. 2021   Praha, 5. 2. 2021    

 

 

_________________________  ______________________ 

XXXXXXXXXXXX   XXXXXXXXXXXX 


